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Přítomno:  18 člen ů zastupitelstva m ěsta                                    
            3 členové zastupitelstva m ěsta omluveni                            
            7 host ů 
Doba zahájení zasedání: 17:00 hodin 

Zasedání zahájil a řídil starosta.                           
Program zasedání zastupitelstva byl oproti programu  na      
pozvánkách aktuáln ě dopln ěn v bod ě 6 a o bod 11.              
Dopln ění programu z řad člen ů zastupitelstva nebylo podáno. 

1. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy navržený program 
zasedání:  
 1. Schválení po řadu jednání ZM 
 2. Ur čení ov ěřovatel ů zápisu a usnesení 
 3. Informace o bezpe čnostní situaci v m ěst ě Paskov 

  a) informace odd ělení P ČR Brušperk 
  b) informace o kompetenci M ěP Frýdek-Místek 

 4. Kontrola usnesení č. 4/2012 z 11. zasedání ZM 
 5. Informace o činnosti orgán ů města mezi 11. a 12. zasedáním ZM 
 6. a) Informace o pln ění rozpo čtu m ěsta za období 01-08/2012 

  b) Žádost o dotaci – Orel Paskov, klub házené  
  c) Žádost o dotaci – SDH Paskov  

 7. Rozpo čtové opat ření ZM č. 2/2012 
 8. Smlouva – Dopravní podnik Ostrava 
 9. Majetkové záležitosti 
10. Souhlas se za řazením území m ěsta Paskov do p ůsobnosti MAS  
    Slezská brána 
11. Spoluú čast na financování opravy komunikace ul. Hegerova/   
    Mitrovická v Paskov ě  
12. Záležitosti organiza ční a informa ční povahy a diskuze 
13. Záv ěr 
Bod programu informace o bezpe čnostní situaci v m ěst ě Paskov byl 
přeřazen p řed kontrolu usnesení z časových d ůvod ů zástupce P ČR. 

 
2. Zastupitelstvo m ěsta ur čilo 14 hlasy, 2 členové ZM se     
zdrželi hlasování,(p řítomno 16 člen ů ZM), dva členy – ov ěřovatele  
zápisu a usnesení: pana Mgr. Petra Rašku a pana Dal ibora Vága 
 
3. Na zasedání zastupitelstva m ěsta byl p řizván Mgr. nadporu čík 
Kamil Václavík, ná čelník Policie ČR, obvodní odd ělení Brušperk, 
který seznámil členy ZM a p řítomné hosty se statistikou trestné 
činnosti v m ěst ě Paskov za uplynulé období. 
 
MUDr. Haladejová požádala za osadní výbor čast ější kontroly 
pr ůjezdu kamión ů nad 12 tun p řes Oprechtice. 
 
Nadporu čík Václavík uvedl, že statistiku p řestupk ů vozidel nemá 
k dispozici, p řestupky vozidel – kamión ů jsou evidovány zvláš ť. 
Uvedl, že se vynasnaží, aby byla provád ěna kontrola vozidel 
v Oprechticíh. 
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Starosta sd ělil, že pr ůjezd kamión ů p řes Oprechtice projednával    
i s dopravní policií. Prázdný kamión m ůže mít hmotnost do 12 tun. 
 
Ing. Pohl se dotazoval, zda oproti minulému roku z ůstal po čet 
pořádkových hlídek stejný nebo došlo k nár ůstu. 
 
Nadporu čík Václavík sd ělil, že po čet hlídek se nezm ěnil, zm ěnila se 
pouze jejich četnost.  
 
Potom starosta pod ěkoval nadporu číkovi Václavíkovi za podání 
zprávy. 
 
Následn ě se na základ ě vyzvání starosty postupn ě p ředstavili 
přítomní zástupci M ěstské policie F-M. 
 
MUDr. Ožana se dotazoval, zda budou p říslušníci M ěstské policie F-M 
přítomni v Paskov ě každodenn ě. 
 
Pan Ing. Sn ěhota uvedl, že p řítomnost strážník ů v Paskov ě bude dle 
požadavku M ěsta Paskov. 
 
Ing. Klimunda uvedl, že dle smlouvy lze naplánovat směny s tím, že 
bude reagováno aktuáln ě – kulturní a sportovní akce, 1 x m ěsí čně 
konzultace s ob čany. Ob čané najdou odkaz na www stránkách m ěsta. 
Městská policie slouží p ředevším jako preventivní složka pro 
zajišt ění bezpe čnosti ve m ěst ě. 
 
Starosta doplnil informaci Ing. Klimundy, že po čet sm ěn strážník ů 
je závislý od výše prost ředk ů, které budou vy člen ěny v rozpo čtu 
města. 
 
Pan Soška vznesl dotaz, koho má volat v p řípad ě páchání trestné 
činnosti. 
 
Pan Ing. Sn ěhota sd ělil, že telefonní číslo 158 – Policii ČR. 
 
Následn ě starosta pod ěkoval za ú čast na zasedání panu Ing.  
Sněhotovi i dalším strážník ům. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí bezpe čnostní situaci v m ěst ě   
Paskov 
a) informace odd ělení P ČR Brušperk 
b) informace o kompetenci M ěP Frýdek-Místek 
   
4. Kontrola usnesení č. 4/2012 z 11. zasedání zastupitelstva m ěsta  
- v tomto usnesení nebyl uložen žádný úkol. 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 17 hlasy (p řítomno 17 člen ů 
ZM) kontrolu pln ění usnesení č. 4/2012 z 11. zasedání Zastupitel-
stva m ěsta Paskov. 
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5. Informace o činnosti orgán ů města mezi 11. a 12. zasedáním 
zastupitelstva m ěsta. 
Za radu m ěsta podal informace Ing. Stibor. Od 11. zasedání ZM  
zasedala rada m ěsta 6 x. Jelikož členové ZM dostávají zápisy ze 
sch ůzí rady m ěsta, uvedl jen n ěkteré projednávané body: 
- Smlouva o poskytnutí dotace od Nadace OKD   
- Výb ěr dodavatele stavby „Kanalizace ul. Fibichova“ 
- Nákup automobilu pro ú řad 
- Smlouva s SMS Infokanál 
- Spoluú čast na financování opravy ul. Hegerove/Mitrovické p o 
provedené vým ěně litinového vodovodu a p řípojek k RD. 
- Dopln ění jednoho dopoledního spoje linky č. 39 a úhradu části 
náklad ů spole čností AWT a.s. 
- Plán oprav závad na propustcích a mostech 
- Opravu propustku na ul. Kirilovova 
- Nepodání žádosti o poskytnutí dotace na zateplení h asi čárny      
v Paskov ě  
-  Výb ěr dodavatele na akci energetické úspory KD Oprechti ce.  
 
Pan Šugar požádal o bližší informace k paskovskému zámku. 
 
Starosta uvedl, že nejsme spokojeni, jak Fakultní n emocnice Ostrava 
nakládá s majetkem. S nemovitostmi, které byly p ředmětem prodeje, 
se nic ned ěje, čeká se na schválení prodeje Ministerstvem 
zdravotnictví ČR. Další nemovitosti p řipravuje FNO k prodeji jako 
jeden celek (údajn ě nebyla provedena jejich kolaudace, geometrické 
zaměření). Do objekt ů zatéká. Po projevení zájmu o objekt – 
pavilon, byla zapo čata likvidace jeho st řechy. P ři vstupu noviná řů 
do objektu 6-ti bytovky byla správcem p řivolána hlídka Policie ČR. 
Náměstek ředitele FN Ostrava pro techniku a provoz Ing. Ivo 
Žolner čík napsal dopis M ěstu Paskov, že z d ůvodu poškozování 
majetku FM uzavírá s platností od 20.9.2012 areál z ámeckého parku 
v Paskov ě. Starosta navrhnul, aby byla požádána vláda ČR o p řevod 
majetku – Paskovského zámku, do majetku m ěsta, tzn.  vzít na sebe 
břímě a starat se o objekty. 
 
Ing. Klimunda konstatoval, že v objektu pavilonu je  poškozena 
st řecha, voda te če od st řechy až do sklepa, na zdivu je plíse ň, 
radiátory jsou demontované (odcizené), p řemís ťováním radiátor ů jsou 
poškozené schody. 
 
Ing. Pohl vyzval zastupitele, aby na prosincovém za sedání 
zastupitelstva m ěsta vyvinuli úsilí a šli do toho – požádali o 
převod areálu do majetku m ěsta. 
 
Na základ ě reakce dalších člen ů zastupitelstva m ěsta v tom smyslu, 
že s odložením rozhodnutí zastupitelstva m ěsta dojde k další 
devastaci objekt ů zastupitelstvo m ěsta zmocnilo 18 hlasy radu 
města, aby u činila všechny kroky k tomu, aby byl majetek 
Paskovského zámku p řeveden do majetku m ěsta. 
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Pan Šugar uvedl, že devastaci majetku lze doložit i  fotodo-
kumentaci, která je na ú řadě k dispozici. 
 
Za finan ční výbor podal zprávu Ing. Michálek. Výbor zasedal 1x. 
Výbor projednával: Personální zm ěny na M ěÚ, žádost na úpravu ceníku 
inzerce v Paskovském zpravodaji, informaci o zm ěně Rozpo čtového 
ur čení daní, obnovu smlouvy o nájmu prostoru parkovišt ě za kinem 
v dob ě konání pout ě v Paskov ě, informaci o investi čních akcích a 
jejich pr ůběhu do zá ří 2012. 
Ke zpráv ě o činnosti FV nebyly žádné dotazy. 
 
Pan Šugar uvedl, že kontrolní výbor nezasedal. Pod ěkoval Ing. 
Bělíkovi za spln ění úkol ů, o které jej požádal. 
 
MUDr. Haladejová uvedla, že osadní výbor zasedal 1 x. 
Výbor vzal na v ědomí informaci Ing. Stibora z jednání rady m ěsta   
o výb ěrovém řízení na dodavatele projektu „Zateplení a sanace 
budovy hasi čárny a o pr ůběhu úprav prostranství  p řed hasi čárnou 
v Oprechticích. Osadní výbor doporu čuje čast ější kontrolu  pr ůjezdu 
kamión ů nad 12 tun Policií ČR, opravu nájezdu pro ko čárky u 
zastávky na tzv. „horním konci“, dále dává na zváže ní vým ěnu 
svodidel p řed mostem na Krmelín a v této souvislosti rovn ěž možnost 
výstavby chodníku od autobusové zastávky k nové zás tavb ě. Osadní 
výbor navrhuje znovu upozornit Správu silnic, aby d očistila 
příkopy. V souvislosti se stížnostmi ob čanů na zvýšený hluk z firmy 
DITON, doporu čuje výbor provedení m ěření hluku. Dle upozorn ění pana 
Vojkovského je v zatrubn ění p řed jeho domem stálý pr ůtok vody      
i v období sucha. Osadní výbor  projednal jízdní řády autobus ů bez 
připomínek. 
Dotazy ke zpráv ě osadního výboru nebyly žádné. 
  
Ing. Pohl informoval, že komise pro územní plánován í, životní 
prost ředí a bydlení nezasedala.  
 
Mgr. Raška sd ělil, že komise pro vzd ělávání, mládež, kulturu a 
sport nezasedala.  
 
Za komisi ochrany ve řejného po řádku, dopravy a spoj ů podal zprávu 
pan Ing. Klimunda. Komise projednala zavedení služb y SMS Infokanál 
v m ěst ě, p řesun spoje linky č. 39 z odpoledne na dopoledne. Komise 
se dále zabývala optimalizací jízdních řádů ve řejné autobusové 
dopravy. 
 
Starosta doplnil, že optimalizace jízdních řádů ve řejné autobusové 
dopravy – zpracování studie, bylo hrazeno z prost ředk ů DSO Olešná.  
 
Paní Maršálková, p ředsedkyn ě SPOZ, byla omluvena. Starosta sd ělil, 
že SPOZ se schází pravideln ě, akce zajiš ťují. 
 
Za Redak ční radu Paskovského zpravodaje podal zprávu MVDr. 
Pejhovský. Zpravodaj je vydáván dle plánu. Rada zpr avodaje podala 
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návrh na úpravu cen inzerce pro nadnárodní spole čnosti. Zm ěna 
ceníku nebyla radou m ěsta schválena. Další číslo Paskovského 
zpravodaje bude vydáno v říjnu 2012. 
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy informace o činnosti 
orgán ů města mezi 11. a 12. zasedáním zastupitelstva m ěsta v četn ě 
poděkování Ing. B ělíkovi. 
 
6. a) Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi u prezence pln ění 
rozpo čtu m ěsta za 1-8. m ěsíc 2012. Komentá ř k pln ění p říjm ů a 
výdaj ů podal starosta. 
 
Místostarosta Ing. Klimunda p řečetl seznam akcí realizovaných 
v uvedeném období: 
- chodník Paskov – Oprechtice 
- oprava domu č. 34 (zpevn ění základ ů, oprava komínu) 
- kanalizace ul. Fibichova – bude se realizovat (pr očišt ěním a 
kamerovou prohlídkou bylo zjišt ěno, že betonové roury stávající 
kanalizace neplní svou funkci) 
- stavba cyklostezky 
- územní plán – zpracovatelská firma má všechny pod klady pro 
zpracování zadání územního plánu 
- zateplení hasi čárny Paskov – spol. zajiš ťující dota ční management 
žádost o dotaci nepodala, jelikož nebyl funk ční server pro podávání 
žádosti 
- oprava KC Paskov – bylo zadáno vypracování posudk u k reklamaci 
závad na objektu Komunitního centra Paskov nezávisl ému soudnímu 
znalci 
- p říst řešek u hasi čárny v Oprechticích – bylo upušt ěno od 
realizace stavby 
- vým ěna st řechy v ZŠ Paskov - budova jubilejní školy   
- zahrada setkávání generací u KCP – jsou provád ěny výb ěry 
dodavatel ů 
- revitalizace okolí hasi čárny v Oprechticích 
- rozší ření h řbitova – projektant bude tuto záležitost konzultova t 
se stavebním ú řadem 
- oprava propustk ů a most ů – byly provedeny revize. Propustek na 
ul. Kirilovova se bude opravovat od 8.10.2012. 
- oprava autobusových zastávek. 
 
Místostarosta Ing. Pohl podal informaci k dopravní obslužnosti. 
Po jednání s Dopravním podnikem Ostrava došlo k nav ýšení po čtu 
spoj ů linky č. 39 do centra m ěsta v dopoledních hodinách. 
Byla provedena oprava autobusových zastávek Sokolov na a Nemocnice. 
 
Starosta doplnil, že byl proveden výb ěr strom ů – sakur, které budou 
vysázeny na ul. Vodárenské v Paskov ě. Sou časné stromy budou 
odstran ěny a vysázeny nové. Na ul. Fu číkova bude provedena výsadba 
nových švestek.  
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Starosta dále uvedl, že po dobu opravy propustku na  ul. Kirilovova 
budou autobusové zastávky Paskov – podchod a Paskov  – Sokolovna 
přemíst ěny na Nám ěstí.  
 
Zastupitelstvo m ěsta vzalo na v ědomí 18 hlasy informace o pln ění 
rozpo čtu m ěsta za období 01-08/2012. 
 
b) Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi kopii žádosti Klubu házené 
Orel Paskov o poskytnutí dotace ve výši 30.000 K č na sportovní 
činnost oddílu házené.  
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy poskytnutí dotace 
z rozpo čtu m ěsta ve výši 30.000 K č na základ ě žádosti Orla Paskov, 
klubu házené na zakoupení materiálního vybavení odd ílu házené po 
předložení vyú čtování p ředchozí dotace.                                 
 
c) Ing. Vaší ček, člen SDH Paskov, požádal o navýšení dotace SDH 
Paskov na zakoupení vícemístného automobilu pro p řepravu d ětí na 
sout ěže mladých hasi čů.  
O navýšení p ůvodní dotace ve výši 50.000 K č žádá z d ůvodu, že se 
jim poda řilo ze sponzorských dar ů zajistit pouze 35.000 K č. Za 
částku 85.000 K č se nedá zakoupit vozidlo, aby bylo v dobrém 
technickém stavu, proto požádal o navýšení dotace. 
 
Po následné diskuzi, ve které bylo řešeno využití automobilu 
(doprava mládeže na hasi čské sout ěže, mažoretek na vystoupení, 
mladých florbalist ů na sout ěže a další), garážování, zodpov ědnost 
za provoz vozidla a další bylo provedeno hlasování:  
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy, 1 člen ZM se zdržel 
hlasování, nákup vícemístného automobilu – autobusu ,  z rozpo čtu 
města, v celkové cen ě do 300.000 K č v četn ě DPH. Automobil bude 
v majetku m ěsta za řazen do výjezdové jednotky. 
 
7. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi p ři prezenci návrh 
rozpo čtového opat ření ZM č. 2/2012. Komentá ř k rozpo čtovému 
opat ření podal starosta. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy rozpo čtové opat ření ZM č. 
2/2012. 
 
8. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy dodatek č. l ke Smlouv ě 
mezi M ěstem Paskov, Dopravním podnikem Ostrava, a.s. a Koo rdiná-
torem ODIS s.r.o. o ve řejných službách v p řeprav ě cestujících, 
poskytnutí kompenzace za ve řejné služby a o organiza čním zajišt ění  
ostatní dopravní obslužnosti. Členové zastupitelstva m ěsta obdrželi 
kopii smlouvy p ři prezenci. 
 
9. a) Starosta p ředložil k projednání smlouvu o výp ůj čce pozemku 
parc. č. 781/4 k.ú. Paskov, který je sou částí stavby cyklostezky    
a není sou částí stavby protipovod ňové hráze. Zám ěr dlouhodobé 



                 Výpis ze  z á p i s u 
z  12. zasedání  Zastupitelstva m ěsta Paskov konaného dne        
20. zá ří 2012 v Oprechticích  

7 

 

výp ůj čky uvedeného pozemku byl zve řejn ěn na ú řední desce. 
Připomínky nebyly podány žádné. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy na základ ě schváleného 
záměru dlouhodobou výp ůj čku na dobu 5 let od ukon čení realizace 
projektu „Cyklostezky Ostrava-Beskydy, úsek Vratimo v-Sviadnov“, 
pozemek parc. č. 781/4 k.ú. Paskov (odm ěřený z p ůvodního pozemku 
parc. č. 781 k.ú. Paskov), který je pod stavbou cyklostezk y Ostrava 
– Beskydy. Smlouva o výp ůj čce bude uzav řena mezi M ěstem Paskov a 
DSO Region Slezská brána nejdéle do 30.6.2018, na z áklad ě 
vyhlášeného zám ěru ze dne 13.8.2012 svazku obcí Regionu Slezská 
brána, Radni ční nám ěstí 300, 739 34 Šenov, I Č 69609969, na základ ě 
smlouvy o výp ůj čce.  
 
b) Starosta uvedl, že rada m ěsta neschválila nabídku Ú řadu pro 
zastupování státu ve v ěcech majetkových k úplatnému p řevodu pozemku  
parc. č. 1183/9 k.ú. Paskov do vlastnictví M ěsta Paskov za kupní 
cenu 215.430 K č. Rada doporu čila snížení ceny na cenu obvyklou 
v Paskov ě.  
 
Zastupitelstvo m ěsta neschválilo 18 hlasy koupi pozemku parc. č.  
1183/9 k.ú. Paskov po objektem bez č.p./vým ěník/, který je ve 
vlastnictví M ěsta Paskov, od Ú řadu pro zastupování státu ve v ěcech 
majetkových.  
 
c) Starosta uvedl, že p ři jednání se zástupci Povodí Odry s.p. byli 
požádání, aby pozemky M ěsta Paskov pod protipovod ňovou hrází byly 
darovány. Stavbu protipovod ňové hráze hradilo Povodí Odry s.p. a 
také bude zajiš ťovat její údržbu. 
 
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy zám ěr na bezúplatný p řevod  
nov ě odměřených pozemk ů parc. č. 781/3, 2038/12, 2038/13,  
2038/14 a 2041/4 vše k.ú. Paskov, které jsou zastav ěny stavbou  
vodního díla „Ostravice, Paskov – Sviadnov, rekonst rukce LB  
hráze km 16,755-20,500, č. stavby 5576“, Povodí Odry s.p..  
Uvedené pozemky M ěsto Paskov nem ůže jinak využít, protože pozemky 
tvo ří protipovod ňovou hráz. 
 
d) Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy smlouvu mezi M ěstem 
Paskov a Správou silnic Moravskoslezského kraje  o výp ůj čce pozemk ů 
na stavbu chodníku Paskov – Oprechtice podél silnic e III/4841. 
 
10. Starosta podal informaci o založení MAS, jejich  členech, 
schválení stanov a kontrolního výboru. 
   
Zastupitelstvo m ěsta schválilo 17 hlasy, 1 člen se zdržel 
hlasování, za řazení území m ěsta Paskov do p ůsobnosti MAS Slezská 
brána. 
 
11. Zastupitelstvo m ěsta schválilo 18 hlasy spoluú čast M ěsta  
Paskov na financování opravy komunikace ul. Hegerov a/Mitrovická    
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v souvislosti s provád ěnou vým ěnou stávajícího litinového vodovodu       
a p řípojek k RD. Smlouva na spoluú čast financování opravy 
komunikace ul. Hegerova/Mitrovická v Paskov ě bude uzav řena mezi 
Obcí Nová B ělá a M ěstem Paskov na částku 220.000 K č + DPH. 
 
12. a) Starosta informoval, že na www stránkách m ěsta je uve řejn ěn 
dopis k „fám ě“ ohledn ě umís ťování romských spoluob čanů na ul. 
Bělské v Paskov ě. Dále uvedl, že k 31.10.2012 bude provedena 
fyzická inventarizace majetku m ěsta. Členové ZM budou rozd ělení do 
inventariza čních komisí. 
Starosta informoval, že probíhá cyklus akcí v rámci  Paskovského 
kulturního podzimu. 
 
b) Ing. Klimunda p řipomenul možnost ob čanů registrovat se na službu 
SMS infokanál, jeho prost řednictvím budou ob čané informováni           
o událostech ve m ěst ě obdobn ě jako místním rozhlasem. 
Ing. Soška se dotazoval, zda bude umožn ěn pr ůchod pro p ěší po ul. 
Kirilovova v dob ě opravy propustku p řes Mlýnský náhon. 
 
Starosta odpov ěděl, že pr ůchod pro p ěší bude po celou dobu opravy 
propustku zajišt ěn. 
 
Pan Vágo požádal o z řízení chodníku na ul. Místecké.  
 
Starosta požádal členy ZM o podn ěty – akce do rozpo čtu p říštího 
roku. 
 
Pan Marian Sýkora, člen komise správní, pro projednávání p řestupk ů, 
požádal zastupitelstvo m ěsta o vydání OZV, která bude upravovat 
chov a držení ps ů a domácího zví řectva na území m ěsta Paskov. 
 
Pan Marian Sýkora se dotazoval na d ůvod, pro č mu nebyla schválena 
žádost o odkoupení pozemku parc. č. 1720 k.ú. Paskov 
 
Pan Pavel Sýkora odpov ěděl, že uvedený pozemek je ur čen pro stavbu 
domu pro seniory, m ěsto další pozemky pro tyto ú čely nemá. 
 
Zasedání bylo ukon čeno v 19:30 hodin. 
 
Zapsala: Strnadlová 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Mgr. Petr Raška                        Petr Ba ďura 
                                       starosta m ěsta  
Dalibor Vágo 
 
 
Úplné zn ění zápisu ze ZM je uloženo na M ěÚ. 
  
 


